
 
      

Zápis ze zasedání AS PřF UJEP 

konaného dne 17. 5. 2023 

Přítomní: Mgr. Jiří Fišer, Ph.D. 

  Ing. Markéta Gloneková, Ph.D. 

  Mgr. Kateřina Hamalová 

  doc. Ing. Jaromír Havlica, Ph.D. (předseda senátu) 

Mgr. Vladan Hruška, Ph.D. 

Bc. Jan Kuřil 

Bc. Eliška Láchová 

RNDr. Zdeněk Moravec, Ph.D. 

PhDr. Jiří Přibyl, Ph.D. 

Ing. Magda Škvorová, Ph.D. 

Mgr. Marcel Štofik, Ph.D.  

Mark Vajšbejn 

Valerie Vítů (místopředsedkyně senátu) 

Bc. Daniela Zbořilová 

Nepřítomní:   - 

Omluvení: Mgr. Květuše Sýkorová 

Tajemnice:  Mgr. Anna Paříková 

Hosté:  RNDr. Regina Herma, Ph.D. (proděkanka pro vnější a zahraniční vztahy) 

Mgr. Michaela Liegertová, Ph.D. (proděkanka pro rozvoj a kvalitu PřF UJEP) 

RNDr. Martin Švec, Ph.D. (proděkan pro studium PřF UJEP) 

PhDr. Jaroslav Zukerstein, Ph.D. (proděkan pro vědu a výzkum) 

 

Návrh programu zasedání: 

1. Schválení programu zasedání. 

2. Schválení zápisu z mimořádného zasedání AS PřF UJEP konaného dne 19. 4. 2023. 

3. Projednání a schválení rozpočtu PřF UJEP na rok 2023. 

4. Projednání a schválení korekce návrhu Volebního řádu AS PřF UJEP. 

5. Různé. 

 

Zahájení: 13.01 

Jednání: AS PřF UJEP je schopen usnášení – přítomno 14 z 15 členů. 

Předseda AS PřF UJEP Havlica zahájil zasedání přivítáním senátorů AS PřF UJEP a členů vedení PřF 

UJEP. 

  



 
      

1. Schválení programu zasedání. 

Předseda AS PřF UJEP vyzval senátory k připomínkování navrženého programu zasedání. 

Přítomní senátoři neměli k předloženému bodu připomínky. Předseda AS PřF UJEP požádal 

přítomné senátory o hlasování o schválení programu.  

Usnesení: AS PřF UJEP schvaluje program mimořádného zasedání. 

hlasování: 14 pro, 0 proti, 0 se zdrželo 

(schváleno) 

 

2. Schválení zápisu z mimořádného zasedání AS PřF UJEP konaného dne 19. 4. 2023. 

Předseda AS PřF UJEP vybídl senátory ke komentářům k uvedenému zápisu. Nikdo daný 

zápis nekomentoval. Předseda AS PřF UJEP vyzval přítomné senátory k hlasování. 

Usnesení: AS PřF UJEP schvaluje zápis z minulého mimořádného zasedání AS PřF UJEP 

konaného dne 19. 4. 2023. 

hlasování: 14 pro, 0 proti, 0 se zdrželo 

(schváleno) 

 

3. Projednání a schválení rozpočtu PřF UJEP na rok 2023. 

Předkladatel bodu, tajemník Lauterbach, se ze zasedání předem omluvil, a tak předseda AS 

PřF Havlica předal slovo proděkanu Švecovi, vzhledem k jeho funkci statutárního zástupce 

děkana. Proděkan Švec oznámil, že rozpočet a příslušné materiály byly projednány na 

zasedání EKAS, kde tajemník zodpověděl dotazy komise. Uvedl, že navrhovaný rozpočet je 

deficitní, s ohledem na končící projekty a růst nákladů fakulty v tomto roce. Předpokládá se, že 

deficit bude ke konci roku nižší. Proděkan Švec požádal předsedu EKAS Přibyla o doplnění. 

Senátor prezentoval dotazy a odpovědi, které zazněly v rámci jednání EKAS. Senátor Přibyl se 

zajímal, zda deficitní rozpočet je dlouhodobým trendem. Nyní je ztráta krytá z fondů provozních 

prostředků, který by se ale takto vyčerpal zhruba do dvou let. Tajemník Lauterbach EKAS ujistil, 

že se nejedná o trend. Přibyl dále uvedl, že na EKAS zazněla obava z toho, že se nakupují 

investiční prostředky z projektů a nemohou tak z odpisů vznikat prostředky na obnovu. Naše 

fakulta je vázaná na velké projekty. Senátor Přibyl oznámil, že EKAS doporučuje rozpočet ke 

schválení. Senátor Vajšbejn navrhl, že z fondu provozních prostředků by se mohla čerpat i 

oprava budovy Za Válcovnou. Je také snaha, aby se na financování rekonstrukce podílel 

rektorát. 

Předseda AS PřF Havlica se zeptal, zda je vnímáno negativně, že jsme závislí na projektech. 

Senátor Štofik jeho dotaz doplnil otázkou, jestli je vůbec možné se ze závislosti vyvázat. 

Senátor Přibyl reagoval, že negativně to vnímáno není, vzhledem k tomu, že možnost vyvázat 

se ze závislosti nemáme. Naše fakulta je existenčně závislá na projektech. Poznamenal, že 

v letošním roce došlo k navýšení mzdových nákladů a příjem PřF tomu neodpovídá. Senátor 

Vajšbejn upozornil, že nyní jsme zapojeni na projektech EU, ze kterých čerpáme, ale 



 
      

v budoucnu se Česká republika může přesunout do kategorie, kdy se bude podílet na jejich 

financování, což by mělo dopad i na financování fakulty.  

Usnesení: Podle § 27 odst. 1 písm. c) Zákona o VŠ č. 111/1998 Sb. AS PřF UJEP projednal a 

schválil předložený rozpočet PřF na rok 2023 na základě předloženého Výkazu zisku a ztráty 

fakulty. 

hlasování: 14 pro, 0 proti, 0 se zdrželo 

(schváleno) 

4. Projednání a schválení korekce návrhu Volebního řádu AS PřF UJEP. 

Vzhledem k nepřítomnosti předkladatele bodu, děkana Varadyho, předseda AS PřF Havlica 

předal slovo jeho zástupci proděkanu Švecovi. Proděkan Švec uvedl, že navržené změny byly 

projednány na vedení fakulty i na kolegiu děkana a obě grémia změny schvalují. Doplnil, že 

opět proběhla diskuze ohledně názvu okrsku. Zůstává však původní návrh „nano/bio-

technologický“. Proděkan Švec také požádal o formální úpravu dokumentu, která se týká 

sjednocení číslovek v textu.  

Usnesení: AS PřF UJEP dle § 27, odst. 1, písm. b) zákona o VŠ schvaluje navržené změny 

znění Volebního řádu AS PřF UJEP v článku 5, bodech 1 a 4 a v článku 11, bodech 7 a 14. AS 

PřF UJEP schvaluje formální úpravu číselně vyjádřených počtů.  

hlasování: 14 pro, 0 proti, 0 se zdrželo 

(schváleno) 

5. Různé. 

Předseda AS PřF Havlica se zeptal přítomných, zda mají další bod k projednání. Nikdo 

z přítomných nenavrhl další věc k projednání, a tak se předseda AS PřF Havlica rozloučil se 

všemi a ukončil zasedání. 

 

Ukončení: 13.24 

Zapsala: Mgr. Anna Paříková 

doc. Ing. Jaromír Havlica, Ph.D., 

předseda AS PřF UJEP 

 

 


